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ZAPISNIK 
S 28.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

28. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 26. siječnja. 2022. (srijeda) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Ivica Vukić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Josip Ukalović, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

 
 

Usvajanje zapisnika sa 27 sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

 

 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Izvještaja o radu Vijeća za 2021. godinu 
2. Problematika na terenu 
3. Primjedbe na odluku Gradskog Vijeća po pitanjima Plana  prioriteta po MO 
4. Razno 

-  
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Ad.1 
Predsjednik vijeća gospodin Josip Rupčić upoznao vijeće s Izvještajem o radu Vijeća MO za 2021. 
godinu 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća Izvještaj. 
 
Ad.2 
Tajnica upoznala vijećnike s radovima koji se odvijaju na terenu te i s komunalnom 
problematikom. 
Predsjednik Vijeća gospodin Josip Rupčić je također upoznao vijećnike o učestalim prigovorima 
od strane građana a vezano za komunalni glomazni otpad koji se neredovito čisti. Građanima je 
neprihvatljivo veliki administrativni način rješavanja problema (ispunjavanje obrazaca odlazak u 
Čistoću te specificiranjem komunalnog otpada). Iz navedenog razloga će se pojavljivati sve više 
divljih deponija. 
Predsjednik predlaže da se zbog poboljšanja sigurnosne situacije na našem području Mjesnog 
odbora održi zajednički sastanak VMO  s predstavnicima MUP-a, Vatrogasnom službom te 
komunalnim redarstvom. 
 
Zaključak: Vijeće primilo informaciju i jednoglasno prihvaća prijedlog. 
 
Ad.3 
Vijeće je razmatralo Odluku gradskog Vijeća Grada Rijeke s 6.sjednice od 14. prosinca  2021. 
godine o usvajanju plana raspodjele za komunalne prioritete na području MO Brašćine-Pulac u 
2022.godini. Sukladno tome Gradsko vijeće je potvrdilo plan prioriteta koji nisu sukladni doneseni 
prijedlozima koje je donijelo Vijeće MO Brašćine-Pulac na 26. sjednici održanoj 15. studenog 
2021. godine. Stoga na današnjoj sjednici Vijeće jednoglasno ne prihvaća odluku Gradskog 
vijeća Grada Rijeke o nametnutom  planu raspodjele sredstava te se i dalje traži da se 
uvaže naši zahtjevi ili da se nađe neko drugo rješenje. 
 
Napomena: postavljamo  pitanje koja služba i koja osoba je izmijenila Odluku Vijeća MO i naš 
plan bez konsultacije s Mjesnim odborom jer smo sigurni da je Vijeće MO Brašćine-Pulac viša 
institucija od neke osobe ili nekog odjela unutar Grada Rijeke koja je to učinila. 
 
Ad.4 
Predsjednik je upoznao vijećnike da je u proteklih par dana izvršeno nekoliko paleži kontejnera 
KD Čistoća na području našeg mjesnog odbora .  
Zadužuje se tajnica da redovno izvješćuje KD Čistoću o stanju na terenu. 
 
Po dojavi građana sa Pulca i Katarine postoji sumnja da se u šumskom području Pulca i Svete 
Katarine kreću krivolovci. Sukladno tome obavijestiti ćemo Hrvatske šume. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila  u  18,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 ( dvije) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 
 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

  

 

  

 


